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Na vědomost
se dává...

Zpravodaj Obecního úřadu Máslovice
Ročník XVI                                 Číslo 5                    Říjen 2010  

V našem volebním obvodu se uchází o místo senátora celkem šest kandidátů. Abychom 

našim voličům jejich osoby trochu přiblížili, požádali jsme je o krátký příspěvek do našeho 

zpravodaje. Jeho obsahem měly být základní osobní údaje, odpovědi na dvě položené otáz-

ky a další stručné sdělení voličům podle vlastní úvahy kandidáta. Položené otázky zněly:  

1/Souhlasíte s výstavbou velkého mezinárodního letiště ve Vodochodech podle záměrů společnosti Penta Investments?

2/Podpoříte legislativní iniciativu Svazu měst a obcí, aby obce jako příjemce daně z nemovitostí měly právo určité kontroly nad 

jejím přiznáním a vyměřením ?

Příspěvky jednotlivých kandidátů uvádíme ve znění, jak byly zaslány.

VOLBY  –  VOLBY  –  VOLBY 

KOHO ZA SENÁTORA?

LIBOR HOLÍK, KANDIDÁT  ZA VĚCI VEŘEJNÉ
Dožil jsem se úctyhodného věku 66 let. Jsem ženatý, mám 2 děti 

a 6 vnoučat. Poslední 4 roky jsem starostou obce Panenské Břežany. 

V období před starostováním jsem většinu svého života pracoval na 

pozici ředitele hotelu jak v ČR, tak Kanadě a Španělsku. Hodnoce-

ní mého čtyřletého působení jako starosty obce spolu se zastupite-

li ponechávám na občanech naší obce, ale pouze mohu zdůraznit, 

že stovky malých i větších akcí, kterými jsme vylepšili infrastrukturu 

a vzhled obce, jsou vyjmenovány na 3 stránkách A5 v našem obec-

ním zpravodaji Panenské Rozhledy.

Zásadně nesouhlasím s rozvojem mezinárodního Letiště Vodocho-

dy, jelikož jeho provoz by způsobil vážné negativní dopady na zdraví 

obyvatel a velmi silné znehodnocení jejich nemovitostí. Již několikrát 

jsem v médiích prohlásil, že případný plánovaný provoz Letiště Vodo-

chody by byl jako vhození atomové bomby do našeho regionu a stále 

si odpovídám na otázku, která alternativa by pro nás byla výhodnější. 

Jestli atomová bomba, kdy bychom měli okamžitě vše za sebou, ne-

bo silný provoz letiště, který by měl postupné dopady, ale s podob-

ným účinkem. Právě proto senátor zvolený za tento region musí mít 

prioritu zabránit tomuto rozvoji a neustálým kontaktem se starosty 

a občany tohoto regionu doslova bojovat proti tomuto nesmyslnému 

záměru v hustě obydleném regionu. Věřím, že kandidátní kampaň bu-

de vedena ve vší slušnosti, bez vzájemného pomlouvání a napadání 

kandidátů mezi sebou a přeji všem kandidátům hodně hlasů, hlavně 

následně nezapomenout na voliče, kteří jim dali hlas.

Všeobecně podporuji iniciativu Svazu měst a obcí, ale nedovedu si 

představit právo určité kontroly nad přiznáním a vyměřením daně z ne-

movitosti. Znamenalo by to nezbytně změnu zákona a přejímání pra-

vomocí fi nančních úřadů. Podle mého názoru je to nešťastný nápad, 

který by zároveň přinesl nemalé náklady pro každou obec na území 

ČR na administrativní práce s tímto spojené. Mimo jiné obec má právo 

vyměřit daň z nemovitosti v koefi cientu 1-5.

JIŘINA FIALOVÁ, KANDIDÁTKA ZA KSČM
Především se musím vaší obci omluvit, protože ačkoliv bydlím 

nedaleko, tak jsem vaší obec nikdy nenavštívila a napravila jsem 

to až nyní. Musím říci, že se mi obec velmi líbí a je vidět, že tam 

žijí spokojení lidé. Přeji vám hodně úspěchů.

Jmenuji se Jiřina Fialová a je mi 60 let, bydlím v obci Vraňany. 

Jsem víc než třicet let rozvedená, mám dva dospělé ženaté syny 

a těším se z pěti vnoučat.

V současné době jsem dlouhodobě uvolněná pro funkci před-

sedkyně výboru  pro zdravotnictví Zastupitelstva Středočeského 



kraje. Pro funkce ve veřejné správě jsem uvolněná už od konce 

roku 1998, kdy jsem vykonávala funkci starostky obce Vraňany, 

a od června 2002 dvě volební období poslankyně Poslanecké 

sněmovny Parlamentu ČR. Jinak ve  veřejné správě jsem činná 

od roku 1982  do roku 1986 jako poslankyně MNV, 1986-1990 

předsedkyně MNV, 1990 dosud členka zastupitelstva obce v růz-

ných funkcích (místostarostka, předsedkyně kontrolního výboru..) 

Od roku 2000 jsem členkou Zastupitelstva Středočeského kraje, 

v tomto volebním období jsem předsedkyní klubu zastupitelů za 

KSČM, předsedkyní zdravotního výboru, členkou výboru Regio-

nální rady NUTS, členkou krajské tripartity a členkou poradních 

orgánů pro rodinu a komise pro závislosti. Kromě činnosti ve ve-

řejné správě se dlouho věnuji činnosti v odborech, 12 let jsem 

byla členkou předsednictva odborového svazu UNIOS a od le-

tošního roku jsem členkou revizní komise tohoto svazu. V posla-

necké sněmovně jsem se věnovala téměř stejným problematikám 

jako nyní, vykonávala jsem funkce místopředsedkyně Výboru 

pro zdravotnictví, předsedkyně Podvýboru pro civilizační choro-

by a závislosti, členky a ověřovatelky Komise pro rodinu, členky 

stálé komise pro práci Kanceláře Poslanecké sněmovny, členky 

Podvýboru pro městkou a obecní policii.

Nesouhlasím s výstavbou velkého mezinárodního letiště ve Vo-

dochodech podle záměrů fi rmy Penta Investments. Svůj nesou-

hlas jsem vyjádřila podpisem pod petici proti vybudování tohoto 

letiště při jednání v Kralupech n.Vlt.

Pokud budu mít příležitost, tak legislativní iniciativu Svazu měst 

a obcí podpořím. Podporuji i další zvýšení pravomocí obcím, ne-

boť jim přibývají povinnosti, ale pravomoci ne.

Přeji všem občanům obce Máslovice příjemný a spokojený ži-

vot v jejich krásné obci.

PAEDR. MILAN NĚMEC, KANDIDÁT ZA ČSSD
55 let, mám dvě dospělé děti a pětiletého vnuka – dcera žije 

a pracuje  v Anglii, kde vystudovala management , syn vystudoval 

v Plzni elektrotechnickou fakultu, podniká v tomto oboru.

Od roku 1979 učitelem, 1986 zástupcem ředitele školy, 1990 ředi-

telem Základní školy v Mělníku, ul. Jaroslava Seiferta 148, 

1989 sportovním instruktorem v Anglii, 1993 – 2008 odborné a ja-

zykové stáže v Anglii, Irsku, Švédsku, Německu. Podílel jsem se 

na vzdělávání učitelů a ředitelů v různých oblastech: řízení a or-

ganizace škol, práva a managementu, lyžování a snowboardingu 

v rámci kurzů akreditovaných ministerstvem školství a asociací 

českého snowboardingu. 

V letech 2002 – 2006 jsem byl členem zastupitelstva města Měl-

ník jako nezávislý na kandidátce ČSSD, 2006 – 2010 členem za-

stupitelstva města Mělník jako člen ČSSD, od roku 2008 radním 

Středočeského kraje pro školství a sport.

S výstavbou letiště nesouhlasím, jen  se domnívám, že bude pro-

blematické zabránit záměrům fi rmy, pokud splní všechny podmínky 

územního a stavebního řízení. Slibovat nyní, že to z úrovně senátu 

dokážu zastavit, bych považoval za nezodpovědné a populistické.

Firma by měla hledat takové řešení, aby eliminovala negativní 

dopady na život obyvatel, případně fi nančně kompenzovat do-

tčené obce a obyvatele. Nejlepší by bylo, kdyby svůj záměr pře-

sunula do Milovic. 

Uvedenou iniciativu Svazu měst a obcí bych podpořil.

Volby do senátu budou i plebiscitem o tom, zda občané souhlasí 

s výsledkem parlamentních voleb a se současnou koaliční politikou 

plošných škrtů. Chystané reformy nejsou z mého pohledu spra-

vedlivé, jejich důsledky dopadnou na ty skupiny občanů, kteří krizi 

ani zadlužení nezpůsobily. V senátu se budou projednávat reformy 

a zákony, které bez alternativních návrhů sociálních demokratů po-

vedou ke snížení životní úrovně mladých rodin, učitelů, zdravotníků, 

policistů, hasičů, důchodců, ale i drobných živnostníků a podni-

katelů. Sníží se kupní síla, bude se zdražovat, dojde k radikalizaci 

společnosti, nárůstu agrese a zhoršení mezilidských vztahů.   

Občané by neměli rezignovat na volby, měli by jít vyjádřit svůj 

názor a využít svého práva. 

Občané, volbou do senátu zatáhněte za záchrannou brzdu.
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Suverenita – blok Jany Bobošíkové, strana zdravého rozumu 

i já osobně jako předseda strany a kandidát na senátora ve 

volebním obvodu č. 28 se sídlem Mělník rozhodně nesouhlasí-

me s výstavbou velkého mezinárodního letiště ve Vodochodech 

podle záměrů fi rmy Penta. Je třeba ale i ošetřit, aby přesunutím 

na jiného majitele nebyl záměr vybudovat makroletiště usku-

tečněn různými právními kličkami a za pomocí zaklínadla arbit-

ráž. Suverenita – strana zdravého rozumu už dávno bojuje za 

to, aby stát v žádném případě nesměl uzavírat takové smlouvy, 

které obsahují doložku, odvolávající se na arbitráže. Na arbitrá-

že se totiž vymlouvají různí státní činitelé - ministři, kteří nemají 

čisté úmysly s nakládáním s veřejnými fi nancemi. Na lidech tato 

vláda chce šetřit a přitom nemá v úmyslu zrušit jasně předra-

žený supertendr na odstranění ekologických škod za více 115 

miliard korun. 

Podporujeme snahu Svazu měst a obcí, aby obce jako příjemci 

daně z nemovitostí měly právo určité kontroly nad jejím přiznáním 

a vyměřením. Ovšem musí být dána jasná pravidla, aby se taková-

to vyměření nestala bičem na nepohodlné občany, kteří nesouhla-

sí se záměry obce a kritizují přehmaty a nepravosti vedení obcí. 

Suverenita i já jako její předseda nejsme lhostejní k tomu, že se 

pod hesly současné vlády o šetření cíleně likviduje střední třída. Že 

se šetří pouze na těch, co se pachtí za tím, aby uživili svou rodinu, 

zaplatili elektřinu a plyn a to ještě každý večer usínají s hrozbou, 

že přijdou o práci. Zatímco ti, co tu mizérii způsobili, mají konta 

v daňových rájích. Zákony jsou plné děr, které umožňují tunelářům 

doslova vycucávat peníze ze státního rozpočtu. Za tyto zákony 

jsou zodpovědní ti, kteří je už více jak dvacet let tvoří a schvalují. 

Poslanci, kteří mají plno řečí o šetření, na začátku volebního ob-

dobí slíbili, že omezí počet sněmovních funkcionářů. Už to neplatí. 

Proto je třeba volit do senátu tak, aby v něm nezasedali lidé ze 

stran, které jsou zastoupeny v poslanecké sněmovně. Jedině tak 

bude senát funkční. 

MGR. PETR HANNIG, KANDIDÁT ZA
SUVERENITU – BLOK JANY BOBOŠÍKOVÉ
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ING. VERONIKA VRECIONOVÁ, KANDIDÁTKA ZA ODS
Narodila jsem se 8. září 1965. Vystudovala jsem gymnázium 

a poté obchodní fakultu na Vysoké škole ekonomické. Svá vy-

sokoškolská studia jsem úspěšně zakončila v revolučním roce 

1989 ziskem titulu inženýrka ekonomie. Od počátku roku 1990 

jsem nastoupila do Kanceláře prezidenta republiky Václava Havla. 

V roce 1995 jsem absolvovala půlroční studijní stáž v National Fo-

rum Foundation (dnes Freedom House). Po mém návratu z ma-

teřské dovolené jsem pět let působila v neziskovém sektoru - na 

pozici zástupce ředitele v konzervativně-liberálně orientované na-

daci Patriae, která se zaměřovala na organizaci vzdělávacích akcí, 

seminářů, konferencí, výměnných studijních pobytů aj. Souběžně 

s mou prací v Patriae jsem v letech 1996 – 1998 pracovala jako 

zástupkyně ředitele sekretariátu v nadaci Forum 2000. 

V roce 2004 jsem se spolupodílela na organizaci úspěšné senátní 

kampani Občanské demokratické strany v obvodu Praha – západ 

a Berounsko pro pana Jiřího Oberfalzera a v roce 2006 ve volebním 

obvodu Litoměřicko, Slánsko, Roudnicko pro pana Alexandra Vondru. 

Do ODS jsem vstoupila v době, kdy působila v opozici - na začátku 

roku 2005, členkou této strany jsem dodnes. Nikdy předtím jsem ne-

byla členem žádné jiné politické strany. V roce 2006 jsem se rozhodla 

kandidovat v komunálních volbách v Přezleticích a následně jsem by-

la zvolena starostkou obce Přezletice. Tuto funkci zastávám doposud. 

Jsem vdaná, manžel David pracuje jako investiční poradce, máme 

dvě děti, osmnáctiletého syna Jáchyma a jedenáctiletou dceru Julii. 

S rozšířením letiště ve Vodochodech dlouhodobě nesouhlasím. Své 

jasné „ne“ jsem vyjádřila již několikrát. Nemyslím si, že je nutné, aby 

vedle letiště v Ruzyni muselo být budováno letiště další a to i vzhle-

dem k plánované modernizaci ruzyňského letiště. Zúčastnila jsem se 

veřejné debaty o budoucnosti letiště, setkala se s většinou starostů 

z dotčené lokality, diskutovala plán rozšíření s odborníky na leteckou 

dopravu – můj názor je jednoznačný- pokud dostanu důvěru voličů, 

budu dělat, co bude v mých silách, aby k rozšíření letiště nedošlo. 

Já bohužel neznám přesné znění iniciativy Svazu měst a obcí ve 

věci daně z nemovitostí. Obecně ale přepokládám, že jde zejména 

o problém rozpočtového určení daní. Zjednodušeně vysvětleno, 

každá obec je v rámci rozpočtového určení daní příjemce určitých 

daní či jejich části. Tyto obce se za současného stavu a nastavení 

zákonů nijak nedozví nic o daňovém subjektu na svém území ani 

o jeho daňovém přiznání. Je to problém i z hlediska sestavování 

rozpočtu (obec nemůže dobře předvídat své budoucí příjmy), ale 

i z hlediska (a to právě v případě daně z nemovitosti), možných 

„pokusů“ o obcházení daňové povinnosti. U malých obcí s nízkým 

rozpočtem může být totiž takový daňový příjem mnohdy opravdu 

důležitý. Obec by nejen proto měla mít možnost fi nanční úřad mini-

málně upozornit na nesrovnalosti v daňovém přiznání. Určitě bych 

podpořila jakoukoli iniciativu, která by umožňovala obcím v sou-

činnosti s příslušným fi nančním úřadem více spolupracovat a měly 

tak možnost větší kontroly nad přiznáním a vyměřením daně.

MGR. NINA NOVÁKOVÁ, KANDIDÁTKA ZA TOP 09
56 let, absolventka Karlovy univerzity, středoškolský pedagog 

(obor latina, společenské vědy, etická výchova), zástupkyně ředi-

tele gymnázia.

Jsem členkou městského zastupitelstva Brandýs n.L. – Stará 

Boleslav, členkou presidia České křesťanské akademie, předsed-

kyní Matice staroboleslavské, organizátorkou soutěže Macharův 

Brandýs a festivalu dětských pěveckých sborů a jsem autorkou 

a lektorkou vzdělávacích programů pro seniory a děti.

V TOP 09 jsem předsedkyní regionálního výboru, členkou před-

sednicta krajského výboru a členkou výkonného výboru.

 Ve věci výstavby velkého mezinárodního letiště ve Vodocho-

dech podle záměrů fi rmy Penta Investments  plně chápu nega-

tivní postoje obyvatel, které vyjádřili prostřednictvím referend. Pro 

reprezentanty obcí je tento postoj určující. Věřím, že mohu věci 

nejlépe pomoci tím, na čem v současné době pracuji. Tvoří se 

tým nezávislých odborníků, kteří jsou připraveni pomoci.

Vedle pochopitelných emocí se totiž musí také pracovat na ar-

gumentaci. Považuji za správné iniciovat jednání, ovšem jen tako-

vé, které bude  probíhat v atmosféře vzájemného respektu.

Na otázku zda podpořím legislativní iniciativu Svazu měst a obcí, 

aby obce jako příjemci daně z nemovitostí měly právo určité kont-

roly nad jejím přiznáním a vyměřením uvádím, že budu podporovat 

všechny snahy, které vedou k rozvíjení tzv. principu subsidiarity. 

Tedy že nižší samosprávní celky postupují rozhodování úrovni vyš-

ší jen tehdy, když není v jejich silách daný problém řešit. Spravedli-

vé přerozdělování peněz je toho samozřejmě podmínkou.
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Při hlasování má volič tyto možnosti:

 1/ Zakřížkováním rámečku v záhlaví kandidátky, kterou si zvolil, dává 

hlas všem kandidátům na ní uvedeným do maximálního počtu sedmi 

volených zastupitelů v pořadí, jak jsou na kandidátce uvedeni.  

2/Označí křížkem jména nejvýše sedmi kandidátů z libovolné 

kandidátky a ponechá rámečky v záhlaví kandidátek neoznačená. 

V takovém případě dává hlas označeným kandidátům bez ohle-

du, na které kandidátce jsou uvedeni. Ale pozor! Pokud by takto 

označil větší počet kandidátů než sedm, hlas by byl neplatný.

3/Zakřížkováním rámečku v záhlaví kandidátek  zvolí určitou kan-

didátku a z jiné kandidátky označí křížkem jména nejvýše šesti 

kandidátů. Tito kandidáti mají přednostně jeho hlas na úkor stej-

ného počtu kandidátů zakřížkované kandidátky, uvedených na 

posledních místech této kandidátky. 

Příklad: zakřížkuje-li volič z jiné kandidátky dva kandidáty, získá-

vají jeho hlas na úkor posledních dvou kandidátů z kandidátky, u 

které zakřížkoval rámeček v záhlaví.

Jiné úpravy volebního lístku nejsou možné.

Volební komise sečte hlasy tak, že nejprve čárkovou metodou se-

čte hlasy pro jednotlivé kandidáty a jejich součet dá potom počet 

celkových hlasů pro danou kandidátku.

V naší obci se zároveň hlasuje do Senátu ČR. Hlasovací lístky bu-

dou v obálkách jiné barvy, než do komunálních voleb.  Při volbě 

do senátu je možné vybrat pouze jednoho kandidáta. 

JAK SE BUDE HLASOVAT  PŘI VOLBĚ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA 
A DO SENÁTU?
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KDO BUDE SPRAVOVAT OBEC? 

Na kandidátce je nás sedm. Některé z nás znáte, někteří jsou 

pro vás novými tvářemi. Někteří naši kandidáti bydlí v Máslovi-

cích jen relativně krátkou dobu. Tato na první pohled nevýhoda 

má i svůj velký klad. Nejsou zatíženi žádnými příbuzenskými či 

sousedskými vztahy a budou schopni vnášet do rozhodování ob-

jektivní a nestranný pohled.  

Chceme, aby vizitkou naší práce v zastupitelstvu byla  živá, 

osobitá, kulturní  obec, vstřícná ke svým občanům i návštěvní-

kům. Naše obec má k tomu  dobře „nakročeno“. Bylo by škoda, 

nechat ji zapadnout do šedé průměrnosti. 

Během čtyřletého volebního období bychom se rádi zaměřili 

na tyto úkoly:

 Úprava místních komunikací a veřejných prostranství.

 Příprava projektové dokumentace kanalizace, která je nutnou 

podmínkou žádosti o dotaci. 

 Postupná výměna lamp veřejného osvětlení za lampy s delší 

životností a menší spotřebou.

 Dokončení rekonstrukce veřejného rozhlasu. 

 Oprava již chátrajících kabin (z důvodu prasklé vody) a jejich zpřístupnění 

všem máslovickým občanům za předpokladu, že budou v majetku obce.

 Úprava hřiště pro děti a jeho okolí. 

 Zachování kulturního, společenského a sportovního života v obci. 

 Pořádání  zájezdů do divadel a výletů pro děti i dospělé.

 Podpora zájmových spolků, které vyvíjejí činnost. 

Vyjmenovat všechny nápady či problémy samozřejmě nelze, 

některé vyplynou samy časem nebo na ně poukáží občané a bu-

deme je řešit. I nadále budeme spolu s dalšími obcemi aktivně 

vystupovat  proti  projektu letiště Vodochody.

Jednotliví kandidáti (podle pořadí na kandidátce):

Sýkorová Vladimíra, Ing. (52 let), od roku 2000 vykonává funkci 

starostky obce. Občané se tak sami mohli již přesvědčit, zda se 

ve své funkci osvědčila a zda je schopna vést obec i v dalším 

volebním období.

Szöllöszová Ludmila, Mgr. (53 let). Žije s manželem, synem a  

velkým psem Alfem v domě na ulici Pražské (proti hřišti). Je ma-

jitelkou a vedoucí magistrou lékárny v Klecanech, má zkušenosti 

s prací ve veřejné správě, 12 let byla členkou zastupitelstva měs-

ta Klecany a pracovala v sociální komisi.

Machačka Jiří (57 let), spoluzakladatel a v současnosti kapelník 

Máslovických drnkaček, povoláním zedník, který umí vzít za práci, 

je výborný společník a hráč kulečníku. V Máslovicích si postavil 

rodinný dům, kde žije se svou manželkou Majkou. 

Šertlerová Kateřina, (42 let), žije v Máslovicích s manželem 

Pavlem (člen Máslovických drnkaček) a třemi dcerami v novém 

domku na konci ulice Pražské. Máslovice zná odmalička, protože 

je dcerou manželů Zdeny a Mirka Převorovských. Pracuje jako 

fyzioterapeutka, má vlastní praxi. Věnuje se i péči o seniory. 

Petržilková Lenka, Mgr. (43 let), povoláním učitelka, současně 

pracuje ve stavební fi rmě. V Máslovicích žije s manželem a třemi 

dětmi (21, 19, a 15 let) v novostavbě v ulici Zahradní. Je zdatná 

v administrativě, organizování činností a nemá problém s komu-

nikací s lidmi. 

Koranda Stanislav (40 let), podniká v oboru stavebnictví a re-

konstrukce interiérů, má zkušenosti z práce v zastupitelstvu ve 

svém bývalém působišti. V Máslovicích koupil novostavbu v ulici 

Na Ladech, kde žije s rodinou.

Bukovská Jana (42 let), pracuje na katastrálním úřadu v Praze, v Más-

lovicích žije od dětství. Bydlí v ulici Na Ladech se synem Alešem (15 let). 

Má zkušenosti s administrativou, organizační prací a komunikací s lidmi. 

Pro volby do obecního zastupitelstva byly zaregistrovány dvě kandidátky. Redakce zpravodaje nabídla představitelům obou kandidá-

tek, aby na stránkách zpravodaje představili voličům své kandidáty a svůj volební program.

SDRUŽENÍ NEZÁVISLÝCH KANDIDÁTŮ 
OBCE MÁSLOVICE

Vážení spoluobčané,

termín voleb se neúprosně blíží a vy se budete rozhodovat, jaké 

zastupitele si do naší obce zvolíte. Vzhledem k tomu, že v letošních 

volbách jsou po hodně dlouhé době v naší malé obci dvě kandi-

dátky, už teď budí volby v obci rozruch. Jsme rádi, že se o volbách 

mluví, protože tím dáváte najevo, že vám není jedno, co se v obci 

děje a kdo ji v příštích čtyřech letech ve spolupráci s vámi povede.

Naše sdružení nezávislých kandidátů obce Máslovice 2010 

se o vaši přízeň uchází v tomto složení: 

 Bavor Josef

 Ing.arch. Feix Čeněk

 Ilenčík Jan

 Levý Jiří

 Lukešová (Nováková) Petra

 Ventura Martin

 Ing. Voves Milan

 Vovsová Hana ml.

 Zoulová (Bavorová) Andrea

Domníváme se, že je v obci spousta „otázek“, které je třeba 

začít řešit, a samozřejmě je mnoho projektů rozpracovaných, a ty 

je třeba dokončit. Rádi bychom, aby se naše kandidátka mohla 

na řešení těchto úkolů podílet a spolu s vámi vždy nalezla opti-

mální řešení dané situace. Věříme, že získáme vaši důvěru a že 

společně začneme zase „táhnout za jeden provaz“ tak, jak bylo 

dříve v naší obci zvykem.

Chceme obnovit důvěru občanů v obecní zastupitelstvo a zvý-

šit návštěvnost schůzí veřejného zastupitelstva obce. Rádi by-

chom, aby se na obecním zastupitelstvu scházeli občané obce 

často a rádi, vedli jsme diskuse k daným tématům a vždy jste 

měli pocit, že je tady zastupitelstvo pro vás. Konečné řešení  má 

vždy vzejít na základě názorů většiny obyvatel obce a zastupi-

telstvo má tvořit „jen“ prostřednictví, jímž je tento krok vytvářen. 

Zároveň chceme, aby obecní zastupitelstvo tvořilo jeden pracovní 

tým, všichni členové byli navzájem zastupitelní a všichni se podí-

leli stejnou měrou na práci pro obec. 

Vzhledem k tomu, že všichni žijeme v naší obci dlouhodobě, 

máme k našemu domovu velký citový vztah a záleží nám na jeho 

prospěchu a rozvoji.  

Věříme, že všichni využijete svého volebního práva a přijdete 15. 

a 16. 10. 2010 volit v hojném počtu.

SDRUŽENÍ NEZÁVISLÝCH KANDIDÁTŮ 
OBCE MÁSLOVICE 2010
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Za několik týdnů skončí volební období stávajícího zastupitelstva, 

takže je na čase bilancovat, co se v obci za poslední čtyři roky 

změnilo k lepšímu a které problémy dlouhodobějšího rázu trvají. 

Pokračovalo vylepšování sítě místních komunikací. Upravena by-

la ulice Vltavská včetně doprovodné zeleně a pořízen byl nový 

živičný povrch návsi, která v každé roční době rozkvétá svými 

květinovými záhony. Dále byl vybudován chodník kolem mateř-

ské školy a část dálkové cyklostezky od přívozu k Choči. U pří-

vozu byl upraven terén louky pod vinicí a je pravidelně ošetřován. 

Téměř dokončeny jsou inženýrské sítě v lokalitě 1/6 včetně no-

vé ulice, která má podle územního plánu sloužit v budoucnu 14 

domkům a zároveň odlehčit ulici Dolánecké.  

Hodně bylo investováno do mateřské školy. Obnovena byla  fa-

sáda školy, přebudováno celé sanitární zařízení, zahrada byla vy-

bavena novými hracími prvky a upraven byl také suterén školy 

pro účely keramického kroužku a jiné zájmové činnosti pro děti 

i dospělé.

Fasáda byla opravena také na budově obecního úřadu spolu 

s výměnou oken a u muzea byl stávající nevyhovující chemický 

záchod nahrazen záchodem splachovacím s příslušnou odpadní 

jímkou. 

Územní plán obce byl přepracován podle nového zákona do di-

gitální podoby. 

V oblasti společensko kulturní se ustálily tradiční akce od ma-

sopustu až po dýňování, které si získaly velkou oblibu a učinily 

obec známou v širokém okolí. Novou milou tradicí se stalo zpívání 

u stromečku.

Mimořádným počinem  bylo vydání reprezentativní publikace 

o historii a současnosti obce pod názvem Domov jménem Más-

lovice, kterou dostaly všechny rodiny v obci hlášené k trvalému 

pobytu zdarma. Jinak se obec prezentuje pravidelně spolu se 

včelařským ústavem na brněnském veletrhu cestovního ruchu 

Regiontour a v soutěži o titul Vesnice roku získala v roce 2008 

zvláštní uznání za příspěvek k rozvoji cestovního ruchu a za zda-

řilou prezentaci obce.

Uspořádaly jsme dva výlety pro děti a jejich rodiče a navštívili 

jsme společně několik divadelních představení. 

O své práci i o hospodaření obce jsme občany pravidelně in-

formovali jak na veřejných schůzích zastupitelstva, tak i pomocí 

obecního zpravodaje.

Kromě toho jsme mnohokrát občanům připomínali, že mají mož-

nost si své případné pochybnosti o hospodaření obce ověřit na-

hlédnutím do účetní evidence  nebo požádat o podrobnější infor-

mace. Nic takového se nikdy nestalo, ale přesto se setkáváme  

u některých osob s poťouchlými pochybnostmi typu „Kdo ví, jak 

to bylo..“ 

A jaké problémy „odkazujeme“ novému zastupitelstvu? Problé-

mem dlouhodobého charakteru je kanalizace, kde je stále v hře 

zpracování projektu na ni, ale peněz se zatím nedostává podob-

ně jako na ulici U Vodojemu a vybudování společenského domu. 

Odpomoci nedostatku fi nancí by mohl příjem z prodeje obecních 

stavebních pozemků, který byl již zahájen. Během na dlouhé trati 

je také zápas o vodochodské letiště, kde obce nesmí polevit ve 

svém odporu.

V závěru této stručné rekapitulace chci srdečně poděkovat všem 

zastupitelům, kteří se po celá dvě funkční období vydatně po-

díleli  svými názory, zkušenostmi a neposlední míře i přiložením 

rukou na společném díle. Zastupitelstvo nebylo žádným sborem 

pasivních kejvalů, jak se někteří lidé snaží občanům namlouvat. 

O mnohých problémech jsme dlouho diskutovali a ne na všem 

jsme se vždy jednomyslně shodli, ale to, co se po takové diskusi 

schválilo, se také provádělo. Odvedli jsme pro obec „kus prá-

ce“ a doufáme, že na naši činnost nebude pohlíženo skrz osobní 

sympatie či antipatie, ale objektivně podle výsledků, které jsme 

zanechali. 

Zároveň chci poděkovat fi nančnímu výboru (ve složení E.Hořán-

ková, P.Šaňková, E.Wagner) za provádění kontrol účetnictví obce 

i mateřské školy.                                     V. Sýkorová

OHLÉDNUTÍ ZA KONČÍCÍM VOLEBNÍM OBDOBÍM

Druhý volební den, tj. v sobotu 16. října večer bude již známo, kdo 

byl zvolen do zastupitelstva obce (7 osob). Nové zastupitelstvo 

se však může sejít na veřejné ustavující schůzi až po ukončení 

období, ve kterém se mohou podávat protesty proti regulérnosti 

voleb, tj. mezi 6. – 15. listopadem. Do doby, než se koná ustavují-

cí schůze, funguje obecní úřad jako dosud. Ustavující schůzi svo-

lává dosavadní starostka. Nové zastupitelstvo volí starostu(ku), 

místostarostu(ku) a výbory (fi nanční a kontrolní). 

OBDOBÍ PO VOLBÁCH
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Po několikaleté „téměřnečinnosti“ se usnes-

lo posledních sedm členů kdysi velké základ-

ní organizace Českého zahrádkářského svazu 

Hoštice-Vodochody-Máslovice na své schů-

zi dne 3. května 2010 na zrušení organizace. 

Schůze také rozhodla, že majetek organizace 

– fi nanční hotovost na účtu u Poštovní spořitel-

ny ve výši 19 700 Kč - bude věnována nadaci 

ve prospěch dětí trpících leukémií „Kapka na-

děje“. To se také stalo převodem na účet nada-

ce dne 26. srpna 2010.   Ing. Vlad. Chalupný,
 předseda organizace

ZAHRÁDKÁŘI SKONČILI
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 Veřejné zasedání obecního zastupitelstva 
Poslední zasedání obecního zastupitelstva v končícím voleb-

ním období se konalo ve čtvrtek 30. září. Na zasedání byl příto-

men jako host pan Martin Musil, který jako stavební dozor podal 

zprávu o stavu budované komunikace a vodovodního a plyno-

vého rozvodu ke 14 novým stavebním pozemkům u zlončické 

silnice. Zdůvodnil, proč dochází k jednotýdennímu zpoždění 

těchto prací a slíbil, že projedná s provádějící fi rmou vznesené 

připomínky. Účetní obecního úřadu seznámila zastupitelstvo s 

návrhem úpravy rozpočtu, aby odpovídal současným změně-

ným podmínkám. Úpravy byly schváleny.  Zastupitelstvo vzalo 

také na vědomí její zprávu o plnění rozpočtu do konce měsíce 

srpna. Za toto období se rozpočet plní na straně příjmů i výda-

jů zhruba na 60 %, což odpovídá uplynulému úseku roku. Po-

drobnosti o hospodaření obce může získat kterýkoliv občan na 

obecním úřadě nebo přímým nahlédnutím do účetní evidence.

Zastupitelstvo také schválilo jednomyslně tři obecně závaz-

né vyhlášky, a sice  vyhlášku o veřejném pořádku, novelizo-

vanou vyhlášku o místních poplatcích a vyhlášku o plakátova-

cích plochách v majetku obce. Vyhlášky budou vyvěšeny na 

úřední tabuli obecního úřadu s platností ode dne vyvěšení a na 

webových stránkách obce.

Na schůzi mohly také podle programu prezentovat obě 

kandidátky pro nadcházející volby své kandidáty a svůj vo-

lební program.Tento bod proběhl za značných rozpaků. Za-

tímco byli ve stručném sdělení charakterizováni jednotliví 

kandidáti Sdružení nezávislých kandidátů obce Máslovice 

co do své profese a veřejného působení a vyloženy hlavní 

myšlenky a úkoly volebního programu, byli ve vystoupení 

ing. Vovsa za druhou kandidátku charakterizováni jednotliví 

kandidáti pouze tím, zda jsou našimi rodáky a jak dlouho 

v obci žijí. To vyvolalo mezi přítomnými negativní odezvu. 

Jednak bylo v diskusi zdůrazněno, že rodáctví nebo délka 

pobytu v obci nemůže být hlavním kriteriem pro  posuzová-

ní vhodnosti jednotlivých kandidátů pro funkci v zastupitel-

stvu a dále bylo varováno, že takovéto rozlišování mezi sta-

rousedlíky a nově přistěhovalými může být zárodkem zby-

tečných rozbrojů s negativními důsledky pro obec. Rozpaky 

mezi přítomnými občany vyvolalo i to, že volební program 

ing. Voves ani jiní zástupci této kandidátky nepředložili s 

tím, že jej budou diskutovat až s jednotlivými občany, které 

budou v následující dnech navštěvovat. Pokud je nezastih-

nou doma, ponechají jim volební program ve schránce.

 V závěru schůze provedla starostka stručné hodnocení vý-

sledků práce zastupitelstva za uplynulé čtyři roky a poděkovala 

zastupitelům a členům fi nančního výboru za obětavou  práci.

 Sedmdesát pět let našeho vodovodu
Při posvícenském vinobraní jsme si připomněli, že tentýž 

den 11. září 1935 byly dokončeny poslední drobné práce na 

velkém díle, kterým byl náš vodovod jako první veřejný vo-

dovod v širokém okolí. K příležitosti tohoto výročí vydala 

obec ve spolupráci se Středočeskými vodárnami upomínko-

vou pohlednici, kterou dostala každá rodina v obci přihlášená 

k trvalému pobytu zdarma. Při tomto výročí byl pro zájemce 

také otevřen vodojem, kde pracovníci vodáren vyložili zá-

jemcům, jak celý systém zásobování vodou funguje a obda-

rovávali je různými upomínkovými předměty. Vodárny také 

přispěly částkou osm tisíc Kč na vydání pohlednice, čímž 

pokryly asi 80 % nákladů s vydáním spojených. Za tento dar 

a za celkovou ochotnou spolupráci při vzpomínce na toto 

pro nás významné výročí jim obecní úřad velice děkuje.    

Pokud by si někteří občané chtěli zakoupit další upomín-

kové pohlednice k výročí vodovodu pro své příbuzné nebo 

známé mimo naši obec, mohou tak učinit na obecním úřadě 

nebo v muzeu. Cena 5 Kč za kus.

 Kurz keramiky
začne ve čtvrtek 7. října a bude opět probíhat v keramické 

dílně v budově mateřské školy v Máslovicích vždy ve čtvr-

tek od 15 do 16 hodin pro předškolní a mladší školní děti.

Kurz keramiky vede jako v loňském roce slečna Veronika Ob-

razová, studentka Vysoké školy uměleckoprůmyslové v Praze. 

Cena kurzu (říjen – červen): 1680 Kč, možno rozdělit na 

dvě splátky po 840 Kč. Při platbě najednou je sleva 80 Kč. 

V případě zájmu starších dětí, mládeže či dospělých je 

možné otevřít další kurz od 16 do 17 hodin. Přihlášku je 

možné získat v mateřské škole, na obecním úřadě nebo na 

webových stránkách obce (www.maslovice.cz). 

Vyplněnou přihlášku je možné odevzdat v mateřské ško-

le nebo na obecním úřadě.

 Posvícenské vinobraní za námi
Většina účastníků jej komentovala slovy: „Vydařilo se, přá-

lo vám počasí, líbil se nám YO YO Band apod.“.  Z hlediska 

fi nančního dopadlo také dobře. Podle vydaných vstupenek se 

programu zúčastnilo 1085 platících osob. Příjmy z akce činily 

109 232 Kč a veškeré náklady 100 208 Kč, takže zůstal přebytek 

9 024 Kč. I když  účelem společensko kulturních akcí podob-

ného rázu není v prvé řadě docílit nějakého zisku, je třeba vážit 

jejich únosnost z hlediska obecního rozpočtu. Z tohoto hlediska 

vinobraní rozpočet obce nikterak nezatížilo, ale naopak. 

Na pomoc organizátorům přišlo na dvacet máslovických ob-

čanů a všem, kteří se jakoukoli měrou zasloužili o úspěšný prů-

běh akce patří velký dík. 

 Sousedé se spolu dobře bavili v Dolním 
Povltaví,  tentokrát v Klecanech 18. září bohatým sportov-

ním a kulturním programem. Naše „barvy“ reprezentovala 

tři mužstva v nohejbale, jedno mužstvo ve vybíjené dětí a 

jedna hospodyňka v soutěži „O Zlatý preclík“. V každé námi 

obsazené disciplíně jsme se umístili. Je velká škoda, že mož-

nost reprezentovat obec zcela vypustili fotbalisté. Naopak 

KRÁTKÉ ZPRÁVY Z OBCE



Vše začalo úmrtím Michaela Jacksona. 

Úmrtí a následný pohřeb byl pro Adama 

den, kdy se v něm vše zlomilo. Po pohřbu 

Michaela Jacksona si Adam začal pouštět 

jeho videoklipy a začal ho napodobovat 

v tanci. Učil se postupně choreografi i na 

každou písničku. Dny a měsíce ubíhaly 

a M. J. se stal Adamovi každodenní inspira-

cí. Začali jsme jezdit po různých akcí, kde 

si Adam tanec vždy dopilovával, a hlavně 

získával kolem sebe spousty známých 

osobností. Přišel měsíc květen a soutěž ve 

Štěrboholích Mimiplayback show. Do té-

to soutěže jsem Adama přihlásila, jelikož 

jsem si myslela, že tato soutěž by Adamovi 

něco mohla dát, aby získal více zkušeností, 

a že může ukázat, co se během jediného 

necelého roku dá naučit. Do soutěže se 

přihlásilo přes 70 soutěžících imitujících 

dětí. Adam postoupil do užšího kola a do-

šlo na vyhlašování. Byli jsme samozřejmě 

všichni nervozní, jak to vše dopadne. Bylo 

vyhlášeno 3. a 2. místo, a následovalo mís-

to první, kde už jsme po pravdě nečekali, 

že by Adam mohl vyhrát. A došlo na vy-

hlášení vítěze, kterým se stal ADAM. Byl 

a je to krásný pocit, jak pro Adama, tak pro 

všechny blízké. Mezitím, co Adam ukončil 

soutěž ve Štěrboholích, začala druhá sou-

těž a to TALENTMANIA na Nově. Sa-

mozřejmě, že jsem Adama do této soutěže 

přihlásila. Šlo o velikou zkušenost. Přišel 

den 26. 5. a casting Talentmanie v Hrad-

ci Králové. Vyrazili jsme na něj narychlo, 

takže žádná příprava. Casting proběhl cel-

kem rychle a verdikt poroty z castingu byl 

krásný. Adamovi bylo  porotci sděleno, že 

je velkým talentem.Tím jsme se posunuli 

o krok dá-

le, a octli jsme se na castingu v pražském 

Hudebním divadle v Karlíně. Tam už to 

bylo obohaceno všemi porotci včetně L. 

Mareše a diváky. Atmosféra tohoto ca-

stingu už měla profesionální úroveň. Při-

šel Adamův okamžik, když stál s Leošem 

Marešem před porotou. Po představení se 

porotě začal hned tancovat. To, co předve-

dl na podiu, bylo strhující. Po dotancování 

porota i diváci vstali a tleskali mu. Poté 

mu porotce P. Habera sdělil, že je vel-

kým talentem, a že do soutěže patří. Tím 

jsme se přesunuli na zámek Milotice, kde 

se   jednalo o postup do semifi nále. Přišel 

ten  SOUDNÝ DEN a v osm hodin ráno 

stojíme v zámku Milotice. Byla zima, pr-

šelo. Nervozita stoupala. Adamovo číslo 

4127 a jeho jméno zaznělo 

po 17. hodině odpoledne. 

Byl pozván ještě s jedním 

imitátorem M. J. porotci 

na podium. Na podiu bylo 

oběma imitátorům porotou 

řečeno: „Máte na to každý 

minutu a kdo zatancuje lépe, 

postupuje do semifi nále“. 

Jen podotýkám, že Adamův 

soupeř byl tmavé pleti-Afri-

čan, takže vypadal jako M. 

J. za mlada. Adam začal ja-

ko první tancovat, dotanco-

val i druhý imitátor a čekalo 

se na verdikt poroty. To pro 

nás trvalo strašně dlouho. 

Konečně vynesla porota 

tento výrok: “V této soutěži 

nehodnotíme, jak kdo vy-

padá, ale jak kdo  tančí….

PROTO DÁLE POSTUPUJE ADAM“. 

Adam tak postoupil mezi 72 nejlepších 

talentů z České a Slovenské republiky. Je 

to nepopsatelná krása! Teď Adama čeká 

přímý přenos 9. října  z Bratislavy. Všem, 

kteří Adama sledují, děkujeme, a zároven 

předem děkujeme za podpoření Adama 

formou sms, které bude možné posílat bě-

hem přímého přenosu 9. 10. Tímto člán-

kem bych chtěla poděkovat za celou rodi-

nu Adamovi za překrásný výkon. 

Děkuji. Olga Kmentová

Redakce zpravodaje a zastupitelstvo 

obce blahopřeje malému Adamovi k úspě-

chu a posílá mu toto přání: „ Drž se, pracuj 

na sobě nadále tvrdě a zůstaň pořád tím 

správným klukem jako dosud“.

Obec Máslovice srdečně zve na

MÁSLOVICKÉ  DÝŇOVÁNÍ
v sobotu 23. října 2010

Program:
14 - 16
Zdobení dýní
Výroba dýňových strašidýlek a skřítků
Ozdobné vyřezávání dýní

16 - 17
Soutěž o nejzajímavější dýni 
Zábava a soutěže pro děti i dospělé
Pohádkově strašidelný les pro nebojácné děti (v 17 h)

Pro labužníky: 
Dýňové občerstvení, ukázky, recepty

A navíc: 
Dýňové suvenýry, prodej dýní různých druhů

S sebou vzít:
ostrý nůž na vyřezávání 
dýní a prkénko!
Dýně možno zakoupit 
na místě

Vstupné: 40 Kč

ADAM KMENTA A TALENTMANIE

nohejbalisté, jak se zdá, nemají v okolí konkurenci, protože 

ve fi nále se utkala družstva A i B z Máslovic. Po urputném 

boji nakonec zvítězilo „áčko“ ve složení Václav Fanta, Vác-

lav Titěra a Milan Černý z Chaber proti „béčku“ ve složení 

Jindřich Zoula, Jiří Levý a Jiří Kukelka ml. Putovní pohár 

se tedy opět vrátil do Máslovic. Šesté místo z deseti soutě-

žících obsadily másloviceké ženy (Iva Buková, Pavla Černá 

a Daniela Venturová) jako jediné ženské družstvo v soutěži. 

Od starosty Klecan obdržely také pohár. Na třetím místě se 

umístila Veliká Ves. 

Ve vybíjené dětí se utkalo také deset družstev a v této konku-

renci jsme obsadili krásné třetí místo. Dlužno ale říci, že je-

dinou zástupkyní Máslovic byla Anička Sýkorová a bývalá 

„máslovačka“ Veronika Holubová. Jinak pomohla k pěknému 

umístění Niki Burianová z Vodolky a tři kluci z Klecan. Místo 

sedmi jich bylo šest a i s tímto „handicapem“ byli třetí! Přitom 

ostatní družstva měla i náhradníky. Je  smutné, že se v Máslo-

vicích nenajdou kluci a holky (kromě dvou, o kterých víme, že 

chtěli hrát, ale byli nemocní), kteří by měli sportovního ducha.   

V soutěži „O zlatý preclík“ve slaném pečivu jsme měli úspěš-

nou soutěžící paní Annu Hubenou. Do soutěže dodala dvě 

dobroty -  škvarkové rohlíčky a jogurtové minišátečky.  Obojí 

byly chuťově výborné, ale jogurtové šátečky zaujaly porotu  

i vzhledem a pracností a získaly skvělé druhé místo. 

Všem, kteří se aktivně podíleli na reprezentaci naší obce, patří 

velký dík!                                                          V. Sýkorová
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Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organizacích děje, co 

se vám líbí nebo nelíbí, co byste navrhovali nebo s čím nesouhla-

síte a nebo napište, co byste chtěli vědět, o čem by se mělo také 

psát. Uzávěrka příštího čísla je 12. prosince 2010. Příspěvky můžete 

předávat do schránky obecního úřadu nebo p. Chalupnému či posílat 

mailem na adresu: ou@maslovice.cz

Na vědomost se dává….
Vydává Obecní úřad Máslovice, rediguje ing. Vladimír Chalup-

ný, titulní list kreslil Michal Morovian. Registrováno na Minister-

stvu kultury ČR pod číslem MK ČR E 12702. Vychází šestkrát do 

roka. Uzávěrka tohoto čísla 30. 9. 2010. Sazba Daniela Kramerová. 

Uveřejněné příspěvky nevyjadřují vždy názor obecního úřadu.

V dnešní společenské rubrice zaznamenáváme s potěšením tak vzácné životní výročí, které jsme v této rubrice 

ještě neměli. Dva naše manželské páry oslavily v září diamantovou svatbu, šedesát let manželského soužití. 

Jsou to manželé Miloslava a František Převorovských, kteří slavili toto vzácné jubileum 16. září, 

a manželé Růžena a Miloslav Cinklovi, kterým připadla diamantová svatba 

na 30. září. Manželské soužití není vždy jen sérií radostných dní, přicházejí i období smutku, bolesti a nezdarů. 

Současné výročí je důkazem, že oba manželské páry je dokázali překonat na základě vzájemné lásky, ohleduplnosti 

a tolerance a být si oporou tak, jak si to ve svatební den slíbili. 

Oběma párům přejeme hodně zdraví a mnoho dalších společných dní v životní pohodě. 

Z jubilantů, kteří oslavili své narozeniny v září nebo je oslaví v říjnu, 

blahopřejeme především manželům Kejlovým, které dělí od narození pouze 14 dní (paní Milena 14.9. 

a pan František 28. 9.), ale ovšem také pět let (60 a 65) a dále panu Jiřímu Švarcovi k jeho pětapadesátinám, 

kterých dosáhl 23.9. Stejné životní jubileum oslaví 2.10. paní Lenka Maixnerová. Pětašedesátiny pak slaví 14.10. 

paní Jindřiška Skrbková a 27.10. paní Sláva Levá.  

Všem jubilantům přejeme tradičně pevné zdraví a životní pohodu.

 Blahopřejeme rodičům i prarodičům Maříkovým k narození chlapečka Martina (3.8.2010). 

Martínkovi přejeme dlouhý a šťastný život. 

Občanské sdružení Diakonie Broumov je nezisková organizace, která poskytuje so-

ciální služby pro občany z okraje společnosti – materiální pomoc sociálně potřebným, 

azylové ubytování i pracovní příležitost.

Toto sdružení uspořádá v naší obci opět sbírku použitého ošacení,a sice letního a zim-

ního oblečení /dámské, pánské,dětské/, lůžkovin, prostěradel, ručníků, utěrek, záclon, 

látky (minimálně 1m2, prosíme, nedávejte nám odřezky a zbytky látek), domácích potřeb-

nádobí bílé i černé, skleničky- vše nepoškozené, peří, péřových a vatovaných přikrývek, 

polštářů a dek, obuvi – veškerou nepoškozenou.

Sbírka se uskuteční v neděli 12. prosince mezi 14-16 hodinou 

Věci zabalené do pytlů nebo krabic noste prosím v uvedený den a čas 

na obecní úřad. Děkujeme za Vaši pomoc.

HUMANITÁRNÍ SBÍRKA VE PROSPĚCH 
DIAKONIE BROUMOV

Koncem července došel na adresu Maslove Muzeum, 250 69 Máslovice, 

Tschechische Republik německy psaný dopis z městečka Bergisch Gladbach 

u Kolína nad Rýnem, ve kterém pisatel pan Peter Rissling uváděl mimo jiné 

toto: „Je mi 71 let a od roku 1980 sbírám obaly od másla. Mám jich několik 

tisíc kusů nejen z Německa  a jiných evropských států, ale  třeba až z Nového 

Zélandu a Srí Lanky.  Kromě toho mám sbírku různých článků o historii másla, 

jeho výrobě a obchodu. Moji synové nemají o sbírku zájem a obávám se, že po 

mé smrti  by ji vyhodili. Snad by vás potěšilo, kdybych vám sbírku daroval“. 

Dopis s tímto návrhem mě pochopitelně potěšil a po výměně několika dopisů 

jsem se do Bergisch Gladbachu rozjela a tento dar převzala. Sbírka je to oprav-

du mimořádně pěkná a návštěvníci muzea se s ní budou moci seznámit na vý-

stavě v muzeu v příštím roce.                 V. Sýkorová

NEOČEKÁVANÝ DAR PRO NAŠE MUZEUM

 Společenská kronika  

V sobotu dne 14.8.2010 se uskutečnila 

sbírka na pomoc oblastem postiženým 

povodněmi. Tuto sbírku organizovala 

paní Barbora Čmerdová z Vodochod, 

která mě požádala o spolupráci a koor-

dinaci sbírky v naší obci. Vybranou hu-

manitární pomoc z obou vesnic jsme na-

ložili do velkého auta a ještě tentýž den 

odvezli do provozního centra sdružení 

Adra v Liberci. O tom, jak byla sbírka 

potřebná, svědčí fakt, že nás tam čekali 

až do půlnoci. Podle sdělení pracovníků 

Adry měla být sbírka hned následující-

ho dne rozvezena hasiči do postižených 

míst. Potvrzení o převzetí sbírky  sdru-

žením Adra viselo na nástěnce u obecní-

ho úřadu.

Chtěla bych poděkovat paní Čmerdové, 

která se sdružením Adra komunikovala, 

a především všem občanům, kteří se na 

sbírce podíleli. Ještě jednou moc děkuji. 

Hana Vovsová ml.

ZPRÁVA O SBÍRCE NA POMOC 
OBLASTEM POSTIŽENÝCH 
POVODNĚMI
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